
 

Referat møte i skolekomiteen 09.12.2022 
Til stede:  Line Slevikmoen (VO Krøderen skole), Linda Aaskjær (inspektør), Kjersti Land Nyhus 

Børre Jensen (rådgiver oppvekst – kultur), Roy Andrè Midtgaard (teknisk sjef), Arild 
Rønnestad (prosjektleder P7 på Teams), Lars Erik Raaen (rektor), Ståle Karlsson 
(fagansvarlig bygg), Birte Elen Sætrang (kommunalsjef HOO) Stig Rune Kroken 
(kommunedirektør). 

 
Forfall: Gunhild Skinnes Bjerkerud (VO), Ståle Karlsson (fagansvarlig bygg)  

1 Godkjenning av møtereferat fra forrige møte. 
Referat godkjent. 

2 Rom- og funksjonsprogram 

• Det er gjort er revidering av det foreslåtte rom- og funksjonsprogrammet som er 
utarbeidet av skolepersonellet. Det vurderes som nødvendig å redusere total-arealet 
for å kunne gjennomføre skole-prosjektet i større nærhet til ramme på 155 mill. kr. 
Skolen tar en ny runde med drøftinger internt. Rom- og funksjonsprogram settes på 
lista igjen på neste møte, og det legges opp til at det da konkluderes endelig.  

 
3 Plan- og designkonkurranse 

• Arbeidet med å forberede plan- og designkonkurransen har stått tilnærmet i ro i 
påvente av avklaringer i plansaken. En god del er forberedt, og det sannsynligvis ta 
cirka 2 uker å klargjøre dokumentene til konkurransen.  
 

4 Reguleringsprosess 

• Anne Gro refererte fra medvirkningsmøtene som er avholdt. Det ventes fortsatt på 
et møte med VFK for å få signaler på om en revidert løsning for trafikkavvikling kan 
forventes å bli akseptert. 
 

5 Eventuelt 

• Det har kommet en henvendelse fra FAU’ene fra skole og barnehage om deltakelse i 
komiteen. Kommunestyrevedtaket angir tydelig hvem som skal ha en rolle i 
komiteen. For å sørge for at det er tilstrekkelig informasjonsflyt vil referatene fra 
møtet sendes FAU’ene i tillegg til at rektor vil sette om dette som fast post på sine 
møter med FAU. 

 

Noresund, 18.01.2023 
Stig Rune Kroken 
kommunedirektør  
 


